

Instruction Notes

使用说明

China NAO (DofE China) uses OneDrive as the file sharing platform with our licencees. We have created this OneDrive folder for your use.

爱奖中国使用 OneDrive 平台与我们的奖项执行伙伴共享爱奖资料，我们已为您建立了共享文件夹。

[Link for Award materials shared by China NAO 爱奖中国与您分享的爱奖资料链接：](#)

[Policies & Resources \(\(View & download only\)\)](#)

[You can always access the most updated DofE materials via this link.](#)

[您可以随时通过此链接，获取最新的爱奖资料。](#)

We have created a folder labelled “Policies & Resources” to share Award documents. Inside the folder, we have added subfolders for different Award materials for your use:

我们建立了名为 “Policies & Resources” 的共享文件夹。在此文件夹内，分设了以下次文件夹供您使用：

- 01 Logos - 爱奖徽标
- 02 Brand Guidelines - 品牌手册
- 03 Award Promotion - 爱奖宣传文件
- 04 Award Videos - 爱奖宣传视频
- 05 Handbook for Award Leaders - 爱奖导师手册
- 06 Award Updates - 奖项要求更新文件
- 07 Training - 培训
- 08 Adult Roles - 奖项成年人角色
- 09 For Award Leader – 奖项导师
- 10 For Assessors – 评估员
- 11 ORB- 在线记录手册
- 12 Guide for Participants – 参与者指导
- 13 Smart Goals – 目标设置
- 14 Fee Policy & Incentive Scheme – 收费政策与激励计划

As the link and folders are shared with you as our licencee, please refrain from sharing them with anyone outside of your organization. Thank you for your understanding.

以上链接和文件夹，是作为爱奖中国授权的执行伙伴，分享给您的。请不要与您机构之外的人员分享，谢谢。

DofE China

爱奖中国